
 
 
Geacht college, 
 
Op donderdagavond 8 september 2022 was in de commissie bestuur een inspraakbijdrage van de 
voorzitter van Wijkraad De Krim. Het betrof vermeende verkeerde bebording in De Krim met als 
gevolg een verkeerd vastgestelde bebouwde kom grens. Dat leidt tot de volgende vragen aan het 
College ex artikel 32.  
 

1. Bent u bekend met deze inspraakbijdrage? 
2. Klopt het dat het College in het verleden signalen heeft ontvangen vanuit de wijkraad of 

bewoners van De Krim over vermeende foutieve plaatsing van borden die de (on)bebouwde-
kom-grens aangeven en/of het ontbreken daarvan? Indien ja, wanneer zijn deze signalen 
ontvangen, wat was de aard daarvan en op welke wijze heeft het College op deze signalen 
gereageerd? 

3. Klopt het dat het College onlangs op uitnodiging van wijkraad De Krim de vermeende 
bebordingsfouten heeft geïnspecteerd? Wanneer heeft dit bezoek plaats gevonden en wat 
waren de bevindingen van het College? 

4. Klopt het dat na deze inspectie aanvullende informatie aan het College verschaft is door de 
inspreker? Wat was de strekking daarvan?  

5. Klopt het dat het College na dit bezoek geen opvolging meer heeft gegeven aan de inspectie? 
Zo ja, waarom? Zo nee, wat was de aard van de opvolging?  

6. Kan het College bevestigen dat de bebording in De Krim ten aanzien van de bebouwde 
komgrens op orde is en dat het voor weggebruikers duidelijk is wat de toegestane snelheid 
is?  
 

Met vriendelijke groet, 
 
VVD Haarlem 


